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1. Mötets öppnande 

 Ordförande Christine Watson öppnade mötet.  

 

2. Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes med anmälan om två övriga frågor.  

 

3. Fastställande av röstlängd. 
 Röstlängden fastställdes.  

 

4. Val av justeringsperson tillika rösträknare.  
 Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Daniel Solling.  

 

5. Godkännande av kallelse. 
 Kallelsen godkändes.  

 

6. Meddelanden 

 a. Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

Vid nästa möte ska man diskutera ett förslag till dokumentation av kurser på forskarnivå 

som kommer från NUF.  

 



b. Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 

På fakultetsnämndens möte diskuterades bland annat förslaget till förändring av 

biblioteken.  

 

c. Doktorandnämnden 

- Doktorandnämnden har nu skickat sitt remissvar angående 

autonomiutredningen. 

- Doktorandnämnden ställer sig helt bakom kårens remissvar om bibliotekens 

omorganisation.  

- En översyn av doktoranders undervisningssituation pågår. Christine Watson är 

med i denna grupp.  

- Det finns planer på en gask för doktorander.  

 

d. KVDU 

Enligt minnesanteckningar från senaste mötet har remissvaren angående 

autonomiutredningen tagits upp. I samband med verksamhetsplaneringen inför nästa år 

har man diskuterat resursfördelning och bibliometri.  

 

e. Områdesnämnden 

Ingen representant från någon av fakulteterna sitter i Områdesnämnden. Per Löwdin 

meddelar att Områdesnämnden har avvisat förslaget i autonomiutredningen, och istället 

förordar Bengt Gustavssons förslag.  

 

f. Nämnden för utbildning på forskarnivå, Språkvetenskapliga fakulteten 
- Ett doktorandsymposium kommer att hållas den 3/12 

- Man har tagit fram ett förslag till hur kurser inom forskarutbildningen ska 

dokumenteras 

- En halvdag om akademiskt skrivande anordnas för handledare 

 

g. Jämställdhetsgruppen 

Representanter saknas på båda fakulteterna.  

 

h. Doktorandombudsmannen 

Per Löwdin meddelar att det ser ut som om fakultetsnämnderna bli kvar, åtminstone ett år 

till.  

 

i. Institutionerna 

Institutionen för nordiska språk:  

Språkvetenskapliga fakulteten har beslutat att de doktorander som disputerat under 2010 

ska få ett halvårs tjänst under 2011. Två av doktoranderna från Institutionen för nordiska 

språk har inte erbjudits detta, trots att de uppfyller kriterierna.  

 

Institutionen för lingvistik och filologi: 

Då institutionen internt beslutat att medel i framtiden ska fördelas mellan ämnena, och 

inte som nu först till de gamla institutionerna och sedan till ämnena, har frågan om 

finansiering av doktorander aktualiserats. Ska doktoranden finansieras från det enskilda 



ämnet eller direkt av institutionen? Finansiering direkt från ämnet skulle kunna innebära 

att vissa ämnen inte har råd att anta doktorander. 

 

Institutionen för idé- och lärdomshistoria: 

Institutionsstyrelsen har tillsatt en grupp som ska utreda forskarutbildningen inom ämnet.  

  

 j. SALT 

 Ingen representant närvarade vid mötet. 

 

 k. Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Ingen representant var närvarande, men ordförande Christine Watson meddelade att 

representanterna har gjort en sammanställning av de sökandes erfarenhet av och 

inställning till handledning av doktorander. Detta ska sedan skickas till resten av 

rekryteringsgruppen. Förhoppningsvis ska detta ske regelbundet även i fortsättningen.  

  

 l. Rekryteringsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten 

 Imorgon (3/11) hålls provföreläsningar för professuren i etnologi.  

 

 m. Övriga meddelanden 

 Inga övriga meddelanden.  

 

7. Ev. fyllnadsval av funktionärer 

- Till ordinarie representant i KVDU valdes Ingeborg Löfgren, 

Litteraturvetenskapliga institutionen.  

- Till ordinarie representant i Språkvetenskapliga fakultetens rekryteringsgrupp 

valdes Hannah Bartonek, Institutionen för lingvistik och filologi, och till 

suppleant valdes Alva Dahl, Institutionen för nordiska språk.  

 

8. Arbetsbeskrivning för handledare: uppföljning 

Förutsatt att en sådan beskrivning hålls mycket allmän anser HDR att ett sådant  

dokument skulle kunna vara användbart, framför allt då handledningen inte fungerar.  

Man bör dock invänta resultat från arbetsgruppen för utvärdering av forskarutbildningen  

på Institutionen för idé- och lärdomshistoria.  

 

9. Externfinansierade doktorander 

 HDR har tillfrågats om hur man ser på extern finansiering av doktorander. Då situationen  

ser mycket olika ut på olika institutioner och det verkar råda viss begreppsförvirring 

angående vad ”externfinansierad” avser avvaktar HDR med svaret.  

 

10. Övriga frågor 

Anke Johannmeyer, Engelska institutionen, tog upp frågan om när doktorander ska gå till 

nästa lönesteg.  

     Enligt Christine Watson avsåg NUF med lönestegen att det helt skulle handla om tid, 

det vill säga när doktoranden gjort halva sin tid går man upp ett lönesteg. Per Löwdin 

meddelade att eftersom tiden för forskarutbildningen är reglerad är det detta som gäller, 

när halva tiden bör detta vara 50% av utbildningen.  



  

Fredrik Tobin, Institutionen för arkeologi och antik historia, tog upp frågan om 

tjänstledighet för utlandsvistelse finansierad genom stipendium. Kan institutionen tvinga 

doktorander att ta ut tjänstledighet? Frågan diskuterades. 

 

11. Mötets avslutande.  

 Ordförande Christine Watson avslutade mötet.  
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Ordförande 

Christine Watson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet        Justeras 

Jannie Teinler        Daniel Solling 

 


